

# URIAGE

EAU THERMALE



URIAGE, THE FRENCH ALPS THERMAL WATER  
URIAGE, L'EAU THERMALE DES ALPES FRANÇAISES

HOTEL LINE

# URIAGE DERMATOLOGICAL LABORATORIES, A HISTORY OF WATER

## LES LABORATOIRES DERMATOLOGIQUES D'URIAGE, UNE HISTOIRE D'EAU



FOUNDED IN 1992, URIAGE DERMATOLOGICAL LABORATORIES ARE COMMITTED TO MEETING THE NEEDS OF ALL SKIN TYPES, EVEN THE MOST SENSITIVE, BASED ON WORLD-RENOWNED DERMATOLOGICAL EXPERTISE.

FONDÉS EN 1992, LES LABORATOIRES DERMATOLOGIQUES D'URIAGE S'ENGAGENT À RÉPONDRE AUX BESOINS DE TOUTES LES PEAUX, MÊME LES PLUS SENSIBLES, GRÂCE À UNE EXPERTISE DERMATOLOGIQUE INTERNATIONALEMENT RECONNUE.

Uriage Dermatological Laboratories have been creating **innovative dermo-cosmetic products**, designed to **keep the skin healthy**. These state-of-the-art products are **recommended by dermatologists and available in pharmacies**.

All our products benefit from **Uriage Thermal Water properties**, associated with **active ingredients known** for their efficacy and tolerance.

Uriage Thermal Water is **bottled straight** from the source **at the heart of the French Alps** to preserve all **its natural purity and richness**.

Les Laboratoires Dermatologiques d'Uriage créent des **soins dermo-cosmétiques innovants**, conçus pour **préserver la santé de la peau**.

Ces produits de haute technicité sont **recommandés par les dermatologues et vendus en pharmacie**.

Ils bénéficient des **propriétés de l'Eau Thermale d'Uriage**, associée à des **actifs reconnus** pour leur efficacité et leur tolérance.

L'Eau Thermale d'Uriage est conditionnée à sa source **au cœur des Alpes Françaises** et conserve toute sa **pureté et sa richesse naturelle**.





**URIAGE**  
EAU THERMALE

**SAVON LIQUIDE**  
Nettoie  
Protège

**LIQUID SOAP**  
Cleanses  
Protects

À L'EAU THERMALE DES ALPES  
WITH THERMAL WATER FROM THE ALPS  
MAINS - CORPS/ HANDS - BODY  
300ml 10.14fl.oz.

**URIAGE**  
EAU THERMALE

**LAIT CORPS**  
Hydrate  
Nourrit  
**BODY LOTION**  
Moisturizes  
Nourishes

À L'EAU THERMALE DES ALPES  
WITH THERMAL WATER FROM THE ALPS  
CORPS/ BODY

**URIAGE**  
EAU THERMALE

**GEL LAVANT**  
Nettoie  
Protège  
**CLEANSING GEL**  
Cleanses  
Protects

À L'EAU THERMALE DES ALPES  
WITH THERMAL WATER FROM THE ALPS  
CORPS/ BODY

**URIAGE**  
EAU THERMALE

**SAVON**  
Nettoie, Parfume  
**SOAP**  
Cleanses, Perfumes

À L'EAU THERMALE DES ALPES  
WITH THERMAL WATER FROM THE ALPS  
MAINS - CORPS/ HANDS - BODY

# THERMAL WATER, THE CORE OF URIAGE SKINCARE L'EAU THERMALE, AU CŒUR DES SOINS URIAGE

**NATURALLY MOISTURIZING, PROTECTIVE AND SOOTHING**  
**NATURELLEMENT HYDRATANTE, PROTECTRICE ET APAISANTE**

All the benefits of Thermal Water from the French Alps to cleanse, moisturize and protect the skin every day.

Tous les bienfaits de l'Eau Thermale des Alpes déclinés pour nettoyer, hydrater, et protéger la peau au quotidien.

## **BOTTLES FLACONS**

40ml 1.35fl.oz.

**CLEANSING GEL**  
GEL LAVANT

**SHAMPOO**  
SHAMPOOING

## **TUBES TUBES**

30ml 1fl.oz.

**CONDITIONER**  
APRÈS-SHAMPOOING

**BODY LOTION**  
LAIT CORPS



## SOAPS SAVONS

20 & 40g 0.70 & 1.4oz.



## ECOPUMP

300ml 10.14fl.oz.

### LIQUID SOAP

SAVON LIQUIDE

### BODY & HAIR GEL

GEL CORPS & CHEVEUX

Wall brackets in chrome plated-brass or white recyclable ABS plastic.

Supports muraux en laiton chromé ou plastique ABS recyclable.



# URIAGE, THE ESSENTIALS / LES INDISPENSABLES



## THERMAL WATER SPRAY FROM THE FRENCH ALPS

With its exceptionally high mineral content, URIAGE THERMAL WATER is a real skincare water: used daily, it moisturizes, soothes and protects all kind of skins, even the most sensitive ones.

## SPRAY D'EAU THERMALE DES ALPES

D'une richesse minérale exceptionnelle, l'EAU THERMALE D'URIAGE est une véritable eau de soin : utilisée au quotidien, elle hydrate, apaise et protège toutes les peaux même les plus sensibles.



## MOISTURIZING LIPSTICK

Repairing and restructuring, this stick nourishes, soothes and protects the lips against daily aggressions.

## STICK LÈVRES HYDRATANT

Réparateur et restructurant, ce stick nourrit, apaise et protège les lèvres des agressions quotidiennes.

## TO EXTEND THE EXPERIENCE... POUR PROLONGER L'EXPÉRIENCE...



## THERMAL MICELLAR WATER

Normal to dry skin.  
Formulated with highly cleansing micelles and soothing Uriage Thermal Water.  
Face - Eyes

## EAU MICELLAIRE THERMALE

Peaux normales à sèches.  
À base de micelles hautement nettoyantes et d'Eau Thermale d'Uriage apaisante.  
Visage - Yeux



## WATER HAND CREAM

The power of Uriage Thermal Water in a cream to hydrate dry hands.

## CRÈME D'EAU MAINS

La puissance de l'Eau Thermale d'Uriage en crème, pour hydrater les mains sèches.



# URIAGE

EAU THERMALE

URIAGE, THE FRENCH ALPS THERMAL WATER  
URIAGE, L'EAU THERMALE DES ALPES FRANÇAISES

# URIAGE

EAU THERMALE

---



---

Uriage Thermal Center, declared a place of public interest since 1877, welcomes more than 4500 patents every year.

L'Établissement Thermal d'Uriage, reconnu d'intérêt public depuis 1877, accueille chaque année plus de 4500 curistes.

[www.uriage.com](http://www.uriage.com)